
Agenda sentralstyremøte 18.06.2020  

 

Sted:   Microsoft TEAMS 

Tilstede:  Annette, Joachim, Monica, Åslaug, Judy, Roger, Elin, Janicke 

Forfall:               Allis, Vibeke 

 

Saksliste 

Saksnr. Saksinformasjon Ansvar 

66/20 Godkjenning av innkalling  

Innkalling godkjent 

Annette  

67/20 Godkjenning av saksliste 

Saksliste godkjent 

Annette 

68/20 Godkjenning av protokoll 05/20 

Protokoll godkjent 

Annette 

69/20 Koronavirus – risikovurdering og tiltak 

- Høstens møter  

Det er fortsatt stor usikkerhet knyttet til formen på høstens 

møter mest sannsynlig blir de digitale. Vi begynner med 

planlegging etter sommeren. 

Annette 

70/20 Økonomi 

- Gave fra medlem 

Anette, Janicke og en advokat var i Stavanger og møtte et 

medlem som ønsker å gi en gave på 1 million kroner. 

Gavebrev er signert. Det kan også bli en arv etter hvert. 

Janicke holder i det praktiske rundt dette sammen med 

en advokat. Det er ingen restriksjoner på gaven, men 

sentralstyret diskuterte hvilke aktiviteter som kan være 

hensiktsmessige. 

- Lokalene i Grenseveien - tilbud fra Orgservice  

Vedtak: Anette gis fullmakt til å inngå en intensjonsavtale  

i samråd med AU.  

- Tildelinger fylkeslag: 

Medlemskontingent er utbetalt. 

Psykiatrimidler, drift og likepersonmidler samt gaver fra i 

fjor blir utbetalt i løpet av juni/juli. 

Det er fortsatt noen dokumenter som mangler fra 

enkelte lag.  

Annette, Elin og 

Monica 



71/20 Spørreundersøkelse 

- Presentasjon av innkomne svar. 

Elin viste resultatene fra spørreundersøkelsen og legger 

den i disken. Vi legger ikke frem resultatene eksternt 

foreløpig.  

- Spørreundersøkelse nr. 2 

- Legg til spørsmål om tjenester er i gang og om de føler 

seg ivaretatt i nåsituasjonen. Sendes ut en siste runde til 

sentralstyret (legges på disk). 

 

Elin  

72/20 Informasjon fra administrasjonen 

- Jobber NOUn 

- Jobber med AID 

- Ellen er på kontoret de andre på hjemmekontor. Daglige 

statusmøter hver morgen 0830. 

Elin 

73/20 Autisme i dag 

- Status 

Det var et redaksjonsmøte 17/6 med den nye 

redaksjonskomiteen. Vi kartlegger hvor tid og kostander 

som brukes på bladet i dag. Vi jobber med å få til en ny 

arbeidsflyt. Nytt møte mandag 22/6 for å planlegge blad 

nr. 3. Det ble diskutert å ha et eget faglig blad. Kostander 

for dette må kartlegges. Faglige artikler bør være 

kopier/opptrykte. Diskuteres med faglig råd. 

- Digitalisering 

Vedtak: Sentralstyret ønsker å digitalisere bladet fra 3. 

utgave. Før det sende vi ut et sommerbrev digitalt med 

en liten spørreundersøkelse. Orgservice sender et tilbud 

på design og digital løsning i Flippingbook som tas videre 

i AU. 

Joachim/ Elin 

74/20 Oppfølgning av saker, møter og invitasjoner 

- Vedtektskomiteen 

Det har vært et møte på Gardermoen 17/6. Jan hadde 

mange innspill som ble jobbet igjennom. Neste møte blir 

27. og 28. august.  

Vedtak: Sentralstyret gir vedtekskomiteen fullmakt til å 

gjennomgå igjennom foreningens styringsdokumenter i 

sin helhet.  

- Sommerbrev fylkeslag 

Dette er nå ferdig skrevet og vil bli sendt ut på mandag i 

neste uke. 

- Årsmelding  

 



Denne er nesten ferdig nå. Alle i sentralstyret kan gå inn i 

dokumentet som heter versjon 3. Elin sender også link på 

mail. 

- Strategidokumenter 

Vedtekskomiteen skal jobbe videre med dette, ref. 

vedtak over. 

- Vestfold 

KKU har fått tilsendt en sak fra Vestfold om interne 

konflikter i fylkeslaget. 

- Hedmark 

Monika, Joachim og Elin har hatt et møte med styret i 

Hedmark som ble orientert om. 

- Buskerud 

Buskerud har byttet navn til Vestre viken. Det er i strid 

med vedtak på ledermøte, demokratiske prinsipper og 

vedtektene. De har blitt bedt om å endre tilbake til 

Buskerud.  

- FO rapport – lanseringswebinar 

Annette har deltatt på et lanseringswebinar om 

kompetanse i tjenester til utviklingshemmede og spilt inn 

et innspill på video fra AiN. 

- Sykehuspasset 

Sentralstyret evaluerte prosessen og har ikke vært 

involvert arbeidet. 

 

75/20 - NOU arbeid  

Administrasjonen har sendt ut forslag til høringssvar. 

Innspill sendes til Trude før 22/6.  

 

 Eventuelt 

Nevsom – det blir et møte om utfasing i august. Trude og Elin 

deltar sammen med AU. 

 

 

 


